
PROTOKÓŁ

z obrad Komisji Wspólnej Rady Gminy Trąbki Wielkie

z dnia 27 września 2021 r.

Rozpoczęcie: godz. 15:00

Zakończenie: godz. 17:00

Posiedzenie Komisji Wspólnej odbyło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy  w Trąbkach
Wielkich,  ul.  Gdańska  12.  Posiedzenie  otworzył  Przewodniczący  Rady  Gminy  Zbigniew
Leszczyński,  który  przywitał  obecnych  i  stwierdził,  że  brakuje  Radnego  Krystiana
Sadowskiego, natomiast Radna Justyna Perka uczestniczy w posiedzeniu w sposób zdalny.
Lista obecności w załączeniu. Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczy Wójt Gminy Błażej
Konkol.

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że materiały sesyjne zostały przekazane radnym
e-  mailowo,  a  materiały  w  wersji  papierowej  dostępne  były  w  Biurze  Rady w Urzędzie
Gminy. W porządku obrad jest 12 punktów:

1. Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad

- Zatwierdzenie porządku obrad.

-  Przyjęcie protokołu z XXXII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

2. Wręczenie  decyzji  o  przyznaniu  stypendiów  naukowych  młodzieży  szkół
podstawowych;

3. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  dopłaty  dla  taryfowych  grup  odbiorców  w
ramach zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków oraz
cen innych usług - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

4. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  gminnego  programu  wspierania  rodziny w
Gminie Trąbki Wielkie na lata 2021 – 2023 - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie w Kościele
pw. Św. Bartłomieja  Apostoła  w Mierzeszynie.  -  referuje Pan Błażej  Konkol  Wójt
Gminy;

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w
obrębie geodezyjnym Trąbki Wielkie - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

7. Podjęcie uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych
w miejscowości Kleszczewo - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

8. Podjęcie uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych
w miejscowości Złej Wsi - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;



9. Podjęcie  uchwały w sprawie  wyrażenia  zgody na udzielenie  bonifikaty i  sprzedaż
nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Ełganowo  -  referuje Pan Błażej
Konkol Wójt Gminy;

10. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

11. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy; 

12. Zamknięcie obrad sesji zwyczajnej.

Przystąpiono do omówienia  projektów uchwał  ujętych w porządku najbliższej  sesji  Rady
Gminy. 
Ad 1 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty dla taryfowych grup odbiorców w 
ramach zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków oraz cen 
innych usług.

Wójt  Gminy –  uzasadnił  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały.  W  obecnym  projekcie
uchwały, w porównaniu do lat ubiegłych,  nastąpiła zmiana a mianowicie została naliczona
tzw.  opłata  abonamentowa.  Dodał,  że  treść  uzasadnienia,  tak  jak  już  wcześniej  trwała
dyskusja na posiedzeniu komisji  EiRG,  po podjęciu tej  uchwały zostanie doprecyzowane
poprzez rozszerzenie treści o informację z Wód Polskich.  Na koniec swojej  wypowiedzi  wójt
dodał, że jeżeli Rada Gminy nie podjęłaby tego typu uchwały, to będzie obowiązywała stawka
bez  opłat  dla  mieszkańców.  Zwrócił  uwagę,  że  w przyszłości,  jeżeli  nie  będzie  potrzeba
dokonywać dopłat, to uchwała ta nie będzie musiała być co roku podejmowana.  

Radny Jan Selka – zapytał, czy można przejść do omawiania pkt 7 z uwagi, że dotyczy ona
miejscowości radnego, który niestety nie może zostać do końca posiedzenia. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał radnych, czy mają coś przeciwko temu. Nie 
zgłoszono sprzeciwu. 

/posiedzenie opuścił Radny Michał Studziński/ 

Ad 7 Podjęcie uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
położonych w miejscowości Kleszczewo.

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. 
Radny Marian Płotka – poinformował, że komisjia EiRG w dniu dzisiejszym dokonała wizji 
lokalnej na przedmiotowych działkach. Osobiście nie widzi przeciwskazań, aby przeznaczyć 
te działki pod sprzedaż. 
Radny Jan Selka – uważa jednak, że działkę o nr 80/4 można przeznaczyć pod sprzedaż 
natomiast z działką 18/20 uważa, że należy się wstrzymać.

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której wszyscy obecni radni uważają, 
że należy sprzedać obie działki. 

Ad 4 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu wspierania rodziny w 
Gminie Trąbki Wielkie na lata 2021 – 2023 - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;



Radny Władysław Kanka Przewodniczący Komisji ROŚiSS – podał, że komisja ROŚiSS 
będzie wnioskowała o zatwierdzenie tego programu mimo tego, że część diagnostyczna jest 
nadmiernie rozbudowana. 
Wiceprzewodniczący komisji – zwrócił uwagę, że w programie tym odesłania są do 
poszczególnych jednostek a nie jest wskazane, kto to finansuje.

/Do posiedzenia dołączył Radny Michał Studziński/ 

Radny  Władysław  Kanka  Przewodniczący  Komisji  ROŚiSS –  uważa,  że  istota  całego
programu skłania się do tego, żeby tworzyć takie warunki, aby dzieci nie trafiały do domu
dziecka i do rodzin zastępczych a żeby zostali w środowisku rodzinnym.  

Wójt Gminy – poinformował, że przed sesją jeszcze skonsultuje to, czy można to rozbudować
o  formy  i  narzędzia.  Informację  tę  przekażę  do  biura  rady,  które  z  kolei   poinformuje
poszczególnych radnych o formie rozbudowania tej uchwały. 

Ad 5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  na  prace  konserwatorskie  w
Kościele  pw. Św. Bartłomieja Apostoła w Mierzeszynie -  referuje Pan Błażej  Konkol
Wójt Gminy;

Wójt  Gminy –  przypomniał,  że  rada  gminy   zabezpieczyła  już  środki  na  ten  cel   na
poprzedniej sesji podejmując uchwałę w sprawie zmian budżetu gminy. Jednak jest to jeszcze
niewystarczające  i  Rada  musi  jednak  być  podjęta  dodatkowa  uchwała  ściśle  określającą
zadania na co te środki maja być przeznaczone. 
Przewodniczący  Rady  Gminy –  zapytał,  czy  są  pytania  do  projektu  uchwały.  Pytań  nie
zgłoszono. 

Ad 6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości
położonej w obrębie geodezyjnym Trąbki Wielkie - referuje Pan Błażej Konkol Wójt
Gminy;

Przewodniczący Rady Gminy – przypomniał, że projekt tej uchwały na wniosek Pani Radnej
Wiolety Frydrych z  uwagi  na budzące wątpliwości  został  zdjęte  z  ostatniej  sesji.  Zapytał
Radną, czy powyższe wątpliwości zostały już wyjaśnione.
Radna Wioleta Frydrych – podała, że wszystko  zostało już wyjaśnione. 
Wójt Gminy – odczytał informację dotyczącą przeznaczenia terenu przedmiotowej działki.
Przewodniczący  Rady  Gminy –  wnioskuje,  aby  odczytana  informacja  w  ramach
przypomnienia został  dostarczona do biura rady.  Zapytał  o  opinię  w powyższym temacie
radnych.
Radny  Marian  Płotka –  podał,  że  komisja  ekonomiczna   na  posiedzeniu  komisji  badała
przedmiotowy projekt uchwały i  pozytywnie go zaopiniowała.
Przewodniczący  Rady  Gminy –  zapytał,  czy  są  pytania  do  projektu  uchwały.  Pytań  nie
zgłoszono. 

Ad  8  Podjęcie  uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości
położonych w miejscowości Złej Wsi - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
Wójt  Gminy -   przypomniał,  że temat  ten był  również omawiany na posiedzeniu komisji
EiRG.  W  dalszej  swojej  wypowiedzi  dodał,  że  pracownikowi  urzędu  zlecił  przejrzeć
wszystkie tereny gminne, które leżą na terenie gminy a które mogłyby być bezpodstawnie



użytkowane  przez  mieszkańców.  W tym przypadku  mamy właśnie  sytuację,  że  teren  był
użytkowany  przez  mieszkańców  przez  30  lat.  W  dodatku  mieszkańcy  Ci  dzisiaj,  mają
świadomość, że mogą wnieść do sądu o zasiedzenie terenu, natomiast pomimo wszystko chcą
kupić od gminy ten teren. Problem jest jeszcze tego typu, że mieszkańcy którzy zasiedzieli ten
teren, chcieliby zakupić go od gminy  w drodze bezprzetargowej. Niestety gmina nie może w
ten sposób postąpić i sprzedać im ten teren w drodze bezprzetargowej. Może być to sprzedane
jedynie w przetargu ograniczonym, w którym mogłoby wziąć udział 5 rodzin – sąsiedzi tego
terenu.  Na koniec swojej wypowiedzi podał,  że może dojść do sytuacji, że teren ten  kupi
ktoś z pośród sąsiadów  i wówczas obecni mieszkańcy będą mieli prawo założyć sprawę w
sądzie o zasiedzenie i Gmina będzie musiała wypłacić odszkodowanie za to, że sprzedała ten
teren.  Prosi o podjęcie uchwały. 

Radny Marian Płotka – podał,  że  komisja ekonomiczna omawiała  w dniu dzisiejszym na
posiedzeniu komisji ekonomicznej ten teren i pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Ad 9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty i sprzedaż
nieruchomości  położonej  w  obrębie  geodezyjnym  Ełganowo   -  referuje  Pan  Błażej
Konkol Wójt Gminy;

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Teren miałby być przekazany
na  rzecz  Parafii  celem  poszerzenia  w  przyszłości  obecnego  parkingu.  W  planach
zagospodarowania przestrzennego teren ten jest zaznaczony jako teren zielony. 

Przewodniczący Komisji – zamknął temat omówienia materiałów sesyjnych. Zapytał, czy w
ramach wolnych wniosków są pytania. 

Radna Wioleta Frydrych – prosi, aby na stronie gminy zamieścić informacje o zakazie palenia
liści. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał Wójta jak ma się sytuacja po Dożynkach.

Wójt Gminy – podał, że nie było żądnych incydentów, koła gospodyń się posprowadzały,
Odbyło  się  bliskie  spotkanie  z  zaprzyjaźnionymi  gminami:  Markt  Uehlfeld  i  Leżajsk.
Generalnie  biesiadowanie  zostało  zakończone  dobrze.  Podziękował  Radnym,  którzy
uczestniczyli w tegorocznych Dożynkach Archidiecezjalnych.  Dodatkowo Wójt opowiedział
o wizycie w Gminie partnerskiej Markt Uehlfeld. Zwrócił uwagę, że w przyszłym roku mija
10 lat wspólnej współpracy. Wójt apeluje do radnych, aby już teraz sobie rezerwować termin
na przyszły rok na początek lipca na kilkudniowy wyjazd do Gminy partnerskiej. Z dalszej
przedstawionej informacji wynika, że w przyszłym roku w gminie partnerskiej odbywać się
będą  wybory  samorządowe  i  prawdopodobnie  obecny  burmistrz  już  nie  będzie  w  nich
startować. 

Przewodniczący Rady Gminy – po wyczerpaniu tematów  podziękował wszystkim za udział,
po czym zamknął posiedzenie Komisji Wspólnej Rady Gminy.

        Przewodniczący Rady Gminy



Trąbki Wielkie:
Protokolant:
Katarzyna Czyż Zbigniew Leszczyński


